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Abstract (en)
[origin: WO2020057919A1] The invention relates to an elastic retaining member (1) for attaching a timepiece component (2) to a support element
(3), comprising an opening (5) into which said support element (3) can be inserted, the retaining member (1) comprising rigid arms (6) and elastic
arms (7) defined between connecting zones (9), helping to ensure elastic clamping of the support element (3) in the opening (5), and the rigid arms
(6) being provided with the only contact zones (8) of the retaining member (1) with the support element (3).

Abstract (fr)
L'invention concerne un organe de maintien élastique (1) pour la fixation d'un composant d'horlogerie (2) sur un élément de support (3), comprenant
une ouverture (5) dans laquelle est susceptible d'être inséré ledit élément de support (3), l'organe de maintien (1) comprenant des bras rigides (6) et
des bras élastiques (7) contribuant à assurer un serrage élastique de l'élément de support (3) dans l'ouverture (5) les bras rigides (6) étant pourvus
des seules zones de contact (8) de l'organe de maintien (1) avec l'élément de support (3).
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